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Nepřítomní
Hosttá:

Zápisě. t5l22-26
ze zasedání Zastupitelstva obce Hlincová Hora

konaného dnet9.6.2O24

starosta obce zahájil zasedání zastupitelswa obce a pňvítal přítomrré. zadáni zastupitelswa bylo řádně
svoláno, informace o konání zastupitelstva byh v řed,Řm termínu zraeřejněna a zastupitelé byli obesláni
poanánkou s navženým prcgramem,
Podle prezenční listiny je přítomných 6 zastupitelů ze 7 celkem, zastupítelstvo je tedy usnášeníschopné.

určení zaoisovatele a ověřovatelů áoisu
Staro§ta uřčil zapisovatele (Ilona Bláhová) a ověřovatele ápisu (Jiří Múller, Sindy Můllerová),

schválení orooramu
Prqram ZO byl řádně zvefuněn a vyvěšen, a to v podobě:
Návrlr programuz t) ávérďný účet obce Hlinmvá Hora 2023

4 ÚěFjtní zavérka obce Hlincová Hora za rok 2023
3) Sběmý dvůr pro občany Hlíncové Hory
4) Rozpďtová ogatření a rozpisy rozpďtu
5) Ostahí, rúzné

Starosta vr^/al ke rrznesení případného návrhu na změnu či doplnění pro{|ramu. Návrhy nebyly vžneseny.
Následuje schválení programu UO v podobě, jak byl zveřejněn a vyvěšen,
Návrh: ZO schvaluje program ZO v podobě zveřejněného návrhu.
Žádný protinávrh - hlasování: 6 PRo, o PRoTI, o ZDťEL - pr€ram zzo ry schválen
ZO schvaluje prog]am ZO v wdobě aeřeiněného návrlru.

BoD Č. r) ávěrcčnú účď oboe Hlincová Hora 2o23
Podk|ady k návrhu ávěrečného účtu byly zveřejněny jak na webu obce, tak i zaskány zastupitelům elektronicky
s přílohou (áváečná zpráva výsledku přezkoumání hos@aření obe za íok 2023). Přezkum hospodaření obce
proběhl na ákladě včas podané ádostí a kontrolu provedl krajslcý úřad ve dvou fázích - dílčí kontrola
9.t1.2O23 a konečná konřola 12.2.2024. Starosta informoval o výsledcích přezkumu hospodaření - byl shledán
1 nedostatek (zpráva PH A,II) a k němu bude přijato nápravné opatření. Rekapftulae chyby: únmní celek
neúfuual o skutďnuffit, kEíé jsou pHměEm úéuliclvl'b offibí s nínž Wo skuďnuti vkně a bgvě
souvisí Nápnvné opďení: Bude qnvern spníným pstupem úďouání,
obec Hlincová Hora V minulém roce hospodařila s výsledkem (přebytkem) ve \.ýši 286886r,05 Kč, Přebytek
zůstiivá na účtu výsledku hospodaření obce.
Starosta vrzval pítomné zastupitele, zda mají nějaké připomínky či dotazy týkající se ávěrečného účtu a zprávy
o výsledku přezkoumání hospodařeni. ádné pňpomínky a dotazy.
Starosta seznámil přítomné s návrhem přijďí opatření k nápravě chyb a nedostatků, dokument bude rovn§
zaslán krajskému úřadu.

Návrh usneseníč. 102:
ZO projednalo a schválilo ávěrečný účet obce HH za rok 2023 spolu se ,Zprávou o výsledku přezkoumání
hospodaření obc€ Hlinaová Hora za rok 202T, a souhlasí s celoročním hospodařením obae, a to bez výhrad.
Obec HH hospodařila v roce 2023 s výsledkem (přebytkem) ve výĚi 2868851,05 Kč a tento přebytek zŮstane na
účtu rnýsledku hospodaření.
Žádný protinávrh - hlasování: 6 PRo,0 PRoTI, o ZDťEL - usnesení č. 1o2 bylo schváleno.
Usn€§ení č. 1o2!
ZO projednalo a sdrválilo ávělďný úěď obe HH za rok 2O2Íl spoIu se lp]áyou o výsledku
pfuzkoumání hospodaření obce Hlinaová Hora za ]ok 2O2!!*, a souhlasi s celorďnim hospodařením

ďr. 1ze4

ZÁPIS ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA

Místo konáníl
zaétek zasedání:
Přtomníl

obecní úřad Hlinová Hora - zasedací místnost oú
18:36 hod.
RNDr. Josef Peffišek, Pavel Múller, Ing, Jiří Múller, Ing. Sindy Múllerová
Mgr, Ilona Bláhová MPA, Ing. Karel Fousek (prezenční listina přílohou ápisu)
Ing. Václav Hanus (bez omlwenky)
dle přiložené prezenční liďiny (příloha ápísu)
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obce, a to bez výhrad. obec HH hospodařla v íoce 2023 s výsledkem (přebytkem) ve výši
2868861,05 Kč a tento pfubytek zůstane na úětu výsledku hospodaření.

Dále starosta přečetl dokument Informace k přijďí opatření k nápravě zjištěných chyb fie přílohou zápisu).
Popis/charakteristika jednotlivých chyb (nedo§tatko) a to<t přUatých opatření k nápravě:
Uzemní elek neú&oval o skuÉnosfuh, kEé jsou pHněten ú&tniduí do období, s nínž Wo skutďno§i
v&ně a hsouě gwiď:

Opďení: bude napnvenospnámým psaryem účbuíní

Návrh usnesení č. 103:
ZO projednalo a schválilo opaťení k ruápravě 4ištěných chyb a nedostatků popsaných ve Zprávě o výsledku
gřezkoumání hospodaření obce za rok 2023, a o těchto opatřeních bude inforrnovat KňJ,
Žádný protinávrh - hlasování: 6 PRo, o PRon, o ZDRŽEL - usnesení č, 103 bylo schváleno.
Usneseni č. 1O3:
zo píoiednalo a schválito opatňení k nápravě ziištěných ďlyb a nedo§tatkú popsaných vé zpráYě o
výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2O23, a o tědrto opatřeních bude informovat KrÚ.

BoD Č. 2) Účeťlí ávěrka obc€ HIincová Hora za ]ok 2023
Přistoup€no k proJednání a schválení účetní závěrky obce za rok 2023.

Návrh usnesení č. 104:
zo projednalo a schválilo účetní závěrku obce Hlincová Hora za rok2023.
Ždný protinávrh - hlasování: 6 PRo, 0 PRoTI, o ZDťEL - usnesení č. 104 bylo schváleno.
Usn€§ení č. 1o4:
ZO p]ojednalo a sďrválilo účďní ávěrku obce Htinaová Ho]a za rok 2O8KrÚ.

BoD Č. 3) Sběmú dvůr oro občanv Hlincové Horv
Starosta seznámil přítomné se současnou situací s možnosť využití sběrného dvora pro občany obce.

a) Současná smluvní spolupráce s fiřmou Marius Pedersen - lze využívat sběrný dv8r ROžov (u Borovan),
to není ideiálním řešením s ohledem na polohu a vzdálenost. s firmou Marius Pedersen se dále zajiťují
sezonní velkoobjemové svozy.

b) Historicky (cca v době Covidu) snad odstovala domluva či snaha o smlouvu s Fcc v ČB v Dolní ulici.
Nicméně při prověřování této varíanty zjišĚnq že žádná pbtllá smkruva není, En. nélze do tohoto
dvora odpad vozit a z ústního jednání není přliš ájem s námi novou smlowu uzavírat.

c) Na Rudolfově rznikl nov,ý sběrný dvOr - z předběžného jednání s provozovatelem sběrného dvora by
byla možnost uzavřít smluvní spolupráci. pouze je nutno dojednat na Radě města Rudolfov souhlasné
vyjádření, jelikož sběrný dvůr se nachází na pozemku měďa Rudolfov. Zde je zaveden propracovaný
systém evidencé odběru odpadu, lze nastavit limit na obwatéle Godinu), probíhá evidence přes čipový
systém, V momenĚ, kdy se nastavené limity přečerpají, cena za předárraný odpad jde za občanem.

starosb informoval, Že pokud by zastupitelstvo souhlasilo, by| by schopen zajisbt smlouvu tal aby přibližně od
áří spolupráce se sběrným d\rorem mohla zaďt fungovat. V rámci diskuse se zastupiElé k návrhu Hení
vyjádňli souhlasně.

Návrh usnesení č, 105:
Zo projednalo a schválilo možnost využMní sběmého dvora Rudolfov. V případě souhlasu Rady města Rudolfov
pwěřuje starostu obce dokonČením adminislrativy smluvnímu rrztahu,
Žádný protinávrh - hlasování: 6 PRo, o PRoTI, o ZDRŽEL - usnesení č, 105 bylo schváleno.
Usnesení č. 1o5:
ZO projednaIo a schválilo možnost využíváni sběmého dvora Rudolfov. V případě §ouhlasu Rady
města Rudolfov povďuie staío§trt obce dokončením adminisbativy smluvnímu yrtahu.

BOD Č.4) Rozoočtová ooatření a rczoisv rozoočtu
Úeetnioúrffihopatřeníchč'4ač.5adáleozměnáchrozpisu
rozpďtrr č. 2 a č,3, které jsou přílohou ápisu a jsou v kompetenci starosty obce.
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soo Č. s) ostatní. různé

oKl U dešťové zdže - Staros€ informoval zastupitele o plánované údžbě odlehčovací dďťové zdrže oK1
v majďku města Rudolfov. Ta vznikla v roce 2003, funguje pro sběr dďťového splavu pro škoké okolí, i další
obce, i Hlincovou Horu, Zdň je zanes€ná nánosy a kaly a je nezbytná její údžba. Město Rudolfov navrhuje
finanční participace na údžbových pracích i od okolních spídových obcí. V součinnosti s CEVAKem (správcem
kanalizace) vznikl propočet (tabulka - zasfupitelé obdželi), která s ohledem na podíl objemu vyjadřuje finanční
podíl obcí, pro Hlin@vou Horu představuje kalkulace podíl 90ó z celkové ceny 587000 Kó tedy cca 53000 Kč. V
plánu je pak i komplďní vyčištění zdže, odÉžení, uskladnění a lilťidace vzniklého s€dimentu, kde se náklady
mohou zyýšit (odhad až více nď 5mil. Kč), tam mělo být řešeno využiťm dotace. O ví/oji bude starosta
zastupitele průběžně informovat.

opraw komunikace (poldopy a vpu§tl) - starosta ob€ irrformoral o schůzce a jednání s Črvnrem. oošlo k
prohlíidce komunikace na Kodetce TI a konřole poklopO a vpustí, ČeVnXem bude a vytvořen plán oprav a
údžby pro léto a podzim roku (V souvisíosti se sítěmi v majetku Črvnru), Následně obec pňpraví plán oprav na
wém majďku (komunikae).

Opraw - chodník u hňště na Kodďce - došlo k vyrovnání terénu a opravě chodniku. Materiál z původního
povrchu chodníku/vjezdu byl použit na zperrnění povrchu kontejnerového stanoviště u hospody, Některé ásti u
hřšě však nelze doopravlt, Jellkož nejsou v majetku obce (chodník okolo hňšté Vlastník sHL) a bez Jednání s
majitelem pozemku nechce obec provád& ásahy. V plánu je proto jednání SHVKODA, nejen o této
skutďnosti, ale dalších - na Kodetce jsou místa komunikací, která jsou ve vlastrrictví SHVKODA a obec je trvale
udĚuje (např. jedna z Jižních ulic apod.)

Návrh smlouvy o věcném bňemeni EGD - fiíosta informoval o návrhu smlouvy o věc.bňemeni EGD
s přeložkou kabelu NN, V návrhu smlouvy je cena za věcné břemeno nižší nď v ceníku obce, zastupitelé se v
rámci projedniání shodli na odmftnutí návrhu CB{0I030088906/001-RRA, tento návrh bude vrácen
k přepracování dle našeho platného sazebníku úhrad za věcná břemena,

Volby - starosta infoímoval o termínech konání voleb do S€nátu Čn a Xra5skYch zastupitelstev, budou 20.9.-
21.9,2024. Tímto vyzváni přftomní k součinncti pro sestavení volební komise. Podněty lze zasílat přímo
s,tarostovi či na obecní úřad,
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Vjezd zahrádkáň - staro§ta se dotiázal na návrhy zastupitelů pro řešení problematického vjezdu do
zahrádkářské kolonie @le domluvy (zadání úkolu) na minulém zasedání zastupitelstva. V Émci diskuse se
zastupitelé domlwili na plánu píojednat tento problém s předsedou zahrádkář.wazu p, Novotným a pokusit se
o domlwu a součinnost. V přípaé, že snaha bude neúspěšná a bez efektu, bude muset obec HH přistoupit k
restrikcím v podobě ohraničení pozemku, zřízením vjezdu pouze pro naše údĚbové práce apod.

PozemI(y p. Bendík - Starosta infořmoval o zahájeném jednání s p. Bendíkem v souvislos§ s možnou
vněnou/prodejem/koupí pozemků, kterou by se řďily jak poťeby/požadavky obce, tak p. Bendíka. Zastupitelé
seznámeni s prvními náwhy takových směn či prodejů, Podklady budou upřesněny a v jednání bude
pokračováno, a k temafu se wáť ZO na dalších sch0zích.

Akce pío děti - Starosta infonnoval o pňpravované akci pro děti .Hlincohorská dětská olympíáda" dne
30.6.2024, Akci má na starosti ku}furní komise a bude zaměřena na sportování děť i ábavu. Informa€ byly již
areřejněny na webu obce, letiácích, sociálních sftích a budou i v Hlincohorslcých novinách,

Veřejne osvětlení - shrosta informoval o průběhu oprav osvětlení na Kodetce. Obec má revizní zpráW. na
jejichž podkladě lze zaMjit potřebné opravy a úpraw. Pro srwnání cen u rozsahlejších oprav bude poptáno
několik dodavatelů a následně zadáno. Opravy by měly ffi dokončeny během léta.

Hřště Kodetka - dotaz na k íelonsbukci^.ý§tavbě horního hňště na Kodetce. Staro§ta zrrínil, že se
v součinnosti s lng. Štěpanem vytváň ďudQ kte;á bude./eřejněna k pňpomínkování či pozměňulícím návrhům

FVE - tepelné čerpadlo - dotaz v sowislosti s využitím FVE pro účety obce. Starosta informoval, že má
zpracovanou studii na pořízení tepelného čerpadla zem&rrzduch. Možností F využít dotaci ve výši 75olo. Materiál
k tepel, &rpadlu bude rozeslán, k problematiae Witíme na dalšírc}r Zo,
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Opravy chodníld/obrubníků - starosta informoval o plánovaných opravách chodníků/obrubníků na Kodetce.
Momentalně probíhá cenový průzkum a poptiávka, po výběru dodavatele se zaháJí opravy (leto - podzim).

Doprava v obci (rychlo§t) - podána informace o jednání s RČn, rterá však stacionární měření a správní řízení
neřeší, a také o naplánwané schůzce se starostkou obce Srubec, kde s tím mají zkušenosti.

stavby v§. bezpeČno§t pnovozu a veř.proetranswí - projednávány otazky bezpďnosti v souvislosti se
stavbami a také využití veř. prostranství pro stavbu v sowislosti s místním poplatkem.

Doplnění ápisu z minulého zasedání - Manželé Sbolených se obáili na ověřovatele ápisu p. J.Můllera
s výtkou neúplnosti ápisu. Požadují doplnění ápisu.

1. V ápisu nebyl uveden dotaz p.Stroleného kdy bude opraveno veřejné osvěťení v ulici kde manželé
Strolených bydlí.
K tomu na minulém zasedání bylo starostou obce děleno, že oprava ásti nefungujícího VO souvisí
s opravami aelé owětlovací sftě. Aby bylo možné uÉit termín opravy, je nejprve třeba 4istit rozsah
ávad a poruch v osvěUovací sfti, K toínu sloužila prohlídka a revže (nyní již dokončená).

2, V ápisu nebyl zapsián dotaz, v jalém dokumentu bylo uvedeno, že minulému zastupiGlstvu by byly
káceny daňwé pňjmy v důsledku přliš vysokého zadlužení obce. Pan Strolený požadoval (a stále
požaduje) předložení takového dokumentu.
Panu strolenému bylo nabídnuta možnost nahlédnutí do přslušného dokumentu při osobní návšĚvě
obecního úřadu (dosud neuskutečněno).

Ochrana ptaďrra - host p.Strolený požádal pořízení polepú na skleněné zastiávky MHD - bude zajišéno.

Další příspěvky a náwhy k projednání neby|y \rzneseny. Serosta poděkorrdl přítomným za účast a zasedání
ukonČil. Termín přĚtího zasedání zasfupitelstva bude oznámen pozánkou a vyvěšen na úřední desce.

Zasedání zastupitelstýa bylo ukončeno v 20:,10 hod.

starosta obce

zapisovatel

ověřovatel t,
ověřovatel

,\

Zkntkv:
7zo =zasfť,ání zastupitelswa obce
HH=Hlincová Hora
RO = rozpďtové opatření
zR=změna rozpisu rozpďtu

zo=zastupitelstvo obae Úp=územní plám
ozv=obecně ávazná vyhláška zR=změna rozpisu
FV=finanční výbor l(\y'=kontrolní výbor
VZMR=veřej. zakázka malého .r."nu P|.i=přezkum hospodaření
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